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26.května 2022 vložil Leo Hohmann nový článek na web technokracy.news nový článek,
jehož překlad vám dnes přináším.

Válka produkuje mrtvá těla a podle toho je válka Technokracie proti lidstvu v plném
proudu. „Je to v podstatě úsvit nové éry založené na transhumanismu a technokracii,
něco podobného tomu, co bylo nastíněno v románu
Brave New World .“ ⁃ Editor TN

Pro globalisty byl ten minulý týden skutečně „velký“. Cítí, že přichází konečně jejich vytoužený
vhodný čas, tedy čas jít, a zahájit nejtěžší fázi Velkého resetu, aby tak mohli pokračovat na tom,
čemu říkají čtvrtá průmyslová revoluce.

Čtvrtá průmyslová revoluce, jak vysvětlil guru Světového ekonomického fóra Klaus Schwab, povede
k posthumanismu nebo „transhumanismu“ tedy k „fúzi“ fyzické, biologické a digitální identity každé
lidské bytosti. Je to v podstatě úsvit nové éry člověka založené na transhumanismu a technokracii,
tedy něco velice podobného tomu, co již bylo nastíněno v románu Brave New World .

Ale nedostanou se tam, dokud vše „nezresetují“, dokud neprovedou reset celé naší civilizace. Zabijte
vše staré. Teprve potom přineste to nové.

Resetování cxelého světa ovšem není něco, co můžete provést pouhým stisknutím jednoho tlačítka
jako na počítači. Vyžaduje to totiž celou řadu a to velice dobře navržených globálních krizí, jak to jak
Schwab tak jeho hlavní poradce Yuval Noah Hariri řekli již mnohokrát a při mnoha různých
příležitostiech.

Globalisté se minulý týden slétli soukromými tryskáči jednak do Ženevy na Světové zdravotnické
shromáždění a zároveň se scházeli také v Davosu na summitu Světového ekonomického fóra. Obě
města, Ženeva i Davos, leží ve Švýcarsku, od sebe vzdáleny asi tři hodiny jízdy autem. Mezi těmito
dvěma setkáními bude třída těchto dnešních globalistických predátorů dostávat své pokyny, co dělat
a hlavně co mají co očekávat v průběhu příštích 12 měsíců. Toto 12měsíční okno nazývám úvodní
salvou ve fázi vraždění při provádění jejich vytouženého Velkého resetu.

Schwab zahájil jejich letošní setkání v Davosu těmito slovy: „budoucnost se jen tak neděje;
budoucnost budujeme my, mocná komunita, jakou reprezentujete právě vy tady v této místnosti.“

Schwab dále řekl: „Musíme se připravit na mnohem rozzlobenější svět“, což beru hlavně jako špatné
znamení toho, že globalisté začínají být nervózní, protože mají pocit, že pokud brzy nepodniknou
nějaká další a drastická opatření, tak všechny jejich plány na vybudování globální vlády na konci
časů starého člověka by mohly být promarněné.

Schwab k tomu ještě dodal: „Máme prostředky ke zlepšení celkového stavu ve světě, ale k tomu jsou
nutné dvě podmínky:

„První je, že všichni budeme jednat jako zainteresované strany větších komunit.
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„A za druhé, že budeme spolupracovat“

Moje otázka pro Klause je tato: Spolupracovat na čem?

A co přesně myslí tím „zlepšením“ stavu světa?

Zlepšení stavu pro koho? Věřím, že má na mysli zlepšené podmínky pro 1 procento lidí, tedy těch
kteří řídí velké banky a korporace a jejich přisluhovače, což by to mohlo zvýšit jejich počet až o 3
nebo 4 procenta. Pro nás ostatní mají pouze program utrpení.

Přišel čas na naše utracení
Pokud se podíváme na agendu WEF/OSN, která je bezvýhradně podporována vládami USA,
Spojeného království, EU, Kanady a Austrálie, vše nám ukazuje na plán masového vybíjení lidské
populace. Globalisté totiž právě spustili fázi našeho zabíjení.

Jak to vidí oni, můžeme usuzovat z jejich rétoriky, tedy že naše utracení je potřeba, aby se zachránila
planeta a její zdroje pro ně, tedy pro globalistické elity zastoupené tento týden právě účastníky
setkání v Davosu a Ženevě.

Své plány nám ale sdělili již předem. Vždy to tak dělají. Říkají nám, že nebudeme nic vlastnit,
nebudeme mít žádné soukromí a naučíme se mít rádi naší totální závislost na vládě a na jejích
korporátních partnerech, pokud půjde o naše další přežití.

David Beasley, výkonný ředitel Světového potravinového programu OSN, hovořil v Davosu a měl pro
nás radostné zprávy. Podívejte se na jeho krátký komentář na obrázku jeho twitterového účtu níže.

Ve svém formálním projevu k WEF Beasley vysvětlil, že globální potravinová situace byla špatná již
před válkou na Ukrajině, ale že situace od té doby pouze ještě více eskalovala a stala se právě proto
tím, co nazval tou nejhorší humanitární krizí od konce druhé světové války.

Pak je tu strašidelná obálka časopisu Economist Magazine . Toto je publikace zcela vlastněná
Rothschildy, která vychází vstříc elitním globalistům. Zobrazuje pšeničné pole s pšeničnými zrny
znázorněnými jako lidské lebky s názvem „Přicházející potravinová katastrofa“.

Conservative playlist uvedl, že Rockefellerova nadace, tedy jen další globalistický klub s vazbami na
Billa Gatese, Schwaba a WEF, nedávno varoval, že celosvětová potravinová krize biblických rozměrů
má dorazit k našim dveřím již během pěti až šesti měsíců.

Prezident Rockefellerovy nadace Rajiv Shah zde popsal to, co se již brzy rozvine, jako „ obrovskou,
okamžitou potravinovou krizi “, která zasáhne celý svět a nenechá žádnou zemi nedotčenou.

To není komunismus, protože kdyby byl, všechny ty velké korporace by do toho nebyly zapojeny.
Jedná se o technokracii využívající sílu sběru dat a pokročilé sledovací technologie, které již dnes
využívají na každém možném kontaktním místě – v lékařské oblasti, v médiích a sociálních médiích,
ve vědě, vzdělávání, na maloobchodní úrovni, v armádě a na úrovni biologické bezpečnosti.

Ale jak, ptají se lidé, tedy dosáhnou toho, že nebudeme nic vlastnit a jen si vše budeme pronajímat
od miliardářů a multimilionářů?
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Říkám těmto lidem, že kdyby byli vzhůru, viděli by již nyní odpověď na svou otázku odehrávající se v
reálném čase.

Vytvářením stále více peněz a záměrným snižováním hodnoty dolaru nás Federální rezervní systém a
bankovní systém nutí platit stále více za stále méně. Abychom přežili, ať už jsme v nižší střední třídě,
střední střední třídě nebo vyšší střední třídě, zaplatíme více za stejný galon benzínu, za stejné
potraviny, nebo stejné oblečení jako předtím. Po nějakou dobu můžeme odolávat tím, že budeme
nakupovat méně a omezíme odpad, ale již po krátké chvíli se budeme snažit zmenšit svá auta, domy,
příjem jídla, zkrátka všechno.

To je ten důvod, proč Mayer Rothschild řekl: „Je mi jedno, kdo vytváří zákony země, pokud mám pod
kontrolou všechny její peníze.“

Plánem je zdražit nám všechno až do té míry, že si pronajmeme malý byt ve městě hned u železniční
trati a nahradíme své SUV mini elektrickým autem (pokud si to můžeme vůbec dovolit) nebo dokonce
pouze jízdním kolem. Podívejte se třeba na Čínu. To je přesně naše budoucnost, kterou pro nás již
dnes plánují.

Čím větší bolest nám bude způsobena, tím více se elity blíží k tomu, aby mohly implementovat svůj
Velký reset, s digitálními QR kódy připojenými ke každé lidské bytosti, které budou obsahovat
všechny naše zdravotní záznamy v nějaké mobilní aplikaci a následně má být propojena tato aplikace
také s naším bankovním účtem a třeba i s naší možností přihlásit se na internet. To je jejich skutečný
cíl.

A právě v tom je ten háček.

Miliardářské globalistické elity velice dobře vědí, že jejich plán je značně nepopulární.

Vědí, že nejméně polovina populace v bohatých zemích se tomuto plánu nikdy dobrovolně nepodřídí.
Budou k tomu muset být donuceni v době nějaké strašné krize, jako je třeba světová válka nebo
nějaká vlna „nouzových situací v oblasti veřejného zdraví“ a za stavu extrémní deprivace, kterou
takové krize způsobují.

Protože drtivá většina Američanů trpí extrémní zaujatostí vůči normálnosti, tak vůbec nevidí, co k
nám přichází. Budou zachyceni zcela nepřipraveni. Sporadický nedostatek, který již nyní občas vidí v
obchodech s potravinami, tak vnímají tak, že tito lidé věří, že je to jen jakási dočasná závada, která
se brzy vyřeší. Ze se není čeho bát.

Nevidí to, že válka nebo skutečný hladomor jsou hned za rohem. Takže až to přijde, ovládne je pouze
strach a zmatek. Úrovně jejich úzkosti budou zcela mimo současné tabulky.

Většina z nich se potom dobrovolně a ještě rádi podřídí systému bestie, který se již nyní buduje na
pozadí těchto předem připravených krizí.

Kvůli pravidlu třetin se někde mezi 25 a 30 procenty lidí nikdy nepodřídí tomuto druhu systému.
Viděli jsme to minulý rok u vakcín, kdy přibližně 70 procent Američanů kapitulovalo před neustálým
tlakem „naočkuj se, ale 30 procent zůstalo silných a odolalo toimu.

Nyní ale dokonce Stephane Bancel, generální ředitel společnosti Moderna, přiznává, že jeho vakcíny
nikdo nechce a on je musí vyhodit, přesněji jde o30 milionů dávek.

Podívejte se na jeho komentáře ve videu níže. Jsou totiž skutečně velmi smutné.



Závěr pro elity je tento: Populace je prostě příliš velká a neovladatelná pro typ společnosti založené
na zdrojích a úplné kontrole, kterou vyžaduje plán jejich dystopické technokracie, a pokud existuje
něco, co technokracie prostě nemůže tolerovat, tak je to právě značná populace lidí, kteří neznají své
místo ve společnosti. Kteří stále ještě věří ve svobodu slova, v první a druhý dodatek, nebo jen v to,
že lidé se rodí jako muži nebo ženy, což jsou pro globalisty takové staromódní věci. Ty podle nich
musí být odstraněny.

Fáze zabíjení: Jak globalisté zabijí populaci?
Z toho důvodu jsme nyní vstoupili do fáze zabíjení Velkého resetu.

Všechno, do čeho se právě teď zapojují, tyto takzvané zainteresované strany, způsobuje předčasné
umírání lidí v určitých klíčových zemích, kde máme početnou středostavovskou populaci, která je
zvyklá na to, žít relativně svobodný život. Nejsou zkrátka vhodné pro společnost úplného dohledu,
kde je veškerý náš pohyb monitorován v reálném čase, naše stravovací návyky jsou monitorovány a
hodnoceny, naše stravovací návyky jsou monitorovány (kdy maso bude „vzácnou pochoutkou“, říká
WEF). Všechny naše životní aktivity budou monitorovány, aby bylo možné vypočítat a sledovat naši
uhlíkovou stopu a posoudit naše celkové sociální kreditní skóre.

Podívejme se na třecí místa ve společnosti právě teď, která jsou podněcována globalistickými elitami,
které řídí všechno, od peněžního a bankovního systému přes velké korporace až po média, Big
Pharma a Big Tech.a všechno další

Poruchy výrobního a dodavatelského řetězce spolu s nedostatkem potravin, hnojiv a paliv, což
vše povede pouze k hladomoru. Podívejte se na níže uvedený obrázek z twitteru z vykolejení
vlaku minulou neděli v Albertě v Kanadě – vlak jistě zcela náhodou převážel 43 kontejnerů
potaše nutného pro zoufale potřebné dusíkaté hnojivo.

Podpora zabijáckých vakcín a přeočkování s návratem očkovacích mandátů pravděpodobně
letos na podzim.
Podněcování občanských nepokojů, masové střelby a z toho plynoucí zapalování amerických
majitelů zbraní zápalnou rétorikou vycházející z Bílého domu. Média budou zálohovat Bidenovu
administrativu, protože to bude hrát na jakési národní opatření na kontrolu zbraní. Joe
Scarborough a Mika Brzezinski na MSNBC jsou jen dva z mnoha mediálních posměváčků, kteří
šíří propagandu jménem amerických zpravodajských agentur. Od masových střeleb v Buffalu a
Uvalde v Texasu Mika a Joe nám vtloukají do hlav zprávu, že nyní je čas, aby vláda prohlásila
naše zbraně za nezákonné. Tento typ rétoriky, která hrozí odzbrojením Američanů, kteří
dodržují zákony, v době, kdy se v USA zločin naprosto vymyká kontrole, jen přiměje ještě více
lidí, aby si i oni chtěli koupit zbraně na ochranu.
Eskalace jejich zástupné války proti Rusku nejprve do regionální a nakonec až do světové
války. Čína bude hrát o Tchaj-wan a Írán může jít po Izraeli. Rusko a Čína jsou prostě dnes na
tuto válku připraveny mnohem lépe než USA a Evropa.
Rozdmýchávání globalistické posedlosti LGBTQ transgender mánií do té míry, že ji máme před
obličejem naprosto všude, ale co je nejdůležitější před obličejem našeho dítěte, a to jak ve
škole, tak na letním táboře, ve skautu, dokonce dnes i v mnoha kostelech. To dále oslabuje
skupinu mladých lidí tím, že je mate ohledně jejich vlastního pohlaví a spolu s gay a lesbickým
tlakem vede k tomu, že se rodí stále méně dětí.
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Prognóza populace Deagela na rok 2014
Všechny výše uvedené politiky směřují k jedné jediné věci, k masovému vylidňování.

Vracím se zpět k analýze provedené společností Deagel Corp. před několika lety. Deagel je super
tajná americká soukromá zpravodajská agentura, která jhe poartnerem moicných a globálnáích
organizací jako je MMF, OSN, FBI, CIA a mnoihých dalších. Deagel je také vojenský dodavatel, který
již v roce 2014 zveřejnil prognózu masivního snížení počtu obyvatel do roku 2025, kdy by populace
Ameriky měla klesnout na pouhých 99 milionů lidí z více než 330 milionů v roce 2014.
Západoevropské národy, zejména Spojené království a Německo, na jejich stránkách uvidí podobně
drastický pokles populace.

Na základě těchto prognóz a výpočtů Deagela, za předpokladu, že se ukáže, že jsou dokonce téměř
úplně přesné, budou nejnebezpečnějšími místy pro život v příštích třech letech Spojené státy a
Spojené království, následované Německem a poté zbytkem zemí EU. Tato populační předpověď byla
tak kontroverzní a ukazovala snížení populace o 80 procent ve Spojených státech a mezi 50 a 80
procenty pro téměř každou západoevropskou zemi, že studie dnes raději záhadně zmizela z
Deagelových webových stránek a to hned po vypuknutí Covidu v březnu 2021.

Až do dopadu „pandemie“ Covidu a následné hromadné očkovací kampaně se mnoho výzkumníků
škrábalo na hlavě, když si prohlíželi Deagelovy tabulky. Ale teď to vše začíná dávat větší smysl.

Výzkumník Craig Paardekooper nedávno vydal svou zprávu o předpovědích globálního vylidňování
na základě aktualizace Deagel . Můžete vidět jeho aktualizované předpovědi pro každou zemi.
Ukazuje, že USA ztratí 70,2 procenta své populace a Spojené království ztratí 78,5 procenta již do
roku 2025.

Deagelovy předpovědi se v roce 2014 zdály tak přitažené za vlasy, že někteří lidé obvinili Deagela z
účasti na psychooperaci. Ale možná měl Deagel skutečně dobré zdroje na podporu své analýzy.
Koneckonců Rockefellerova nadace zveřejnila svou analýzu „Lockstep“již v roce 2010, která
zaručovala, že velké pandemie vyhubí desítky milionů lidí, a Bill Gates, nejbohatší muž světa, byl
také v roce 2014 již ve fázi očkování. , kterým se o několik let dříve přesunul od počítačů k vakcínám.

Samozřejmě víme, že první „směrnice“ vyrytá do památníku Georgia Guidestones uvádí „Udržujte
lidstvo pod 500 000 000 v trvalé rovnováze s přírodou“, což představuje snížení počtu obyvatel Země
o více než 90 procent. To je cíl, který se zdál být pobuřující, dokud se za horizontem denních
novinových titulků nezačaly objevovat vyhlídky na globální hladomor a třetí světovou válku v plném
rozsahu.

Sečteno a podtrženo: Žijeme v podivných časech a já věřím, že jsou to časy našeho konce. Všichni se
musíme nyní soustředit na to, abychom se fyzicky, mentálně a emocionálně otužovali kvůli tomu, co
přijde do Ameriky a Evropy v průběhu příštích tří let, a zároveň si uvědomujeme, že tou
nejdůležitější oblastí je otužovat se hlavně duchovně.

Bůh nám žehnej, když se na to budeme připravovat.
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